
Komu pojejo mladi pevci
Ob najbolj množični prireditvi, ki jo je že

enaindvajsetič priredila Zveza kulturnih organi-
zacij Ljubjana Vič Rudnik - SREČANJU
OTROŠKIH IN MLADINSKIH PEVSKIH
ZBOROV, na kateri je letos sodelovalo 11 šol z
deset mladinskimi zbori in enim oktetom ter 8
otroškimi zbori (skupaj 1100 pevcev) - smo se
pogovarjali s tovarišicama, ki spremljata priredi-
tev od njenih začetkov.

ILEANA DE FABRIZIO, zborovodkinja
»Revija pevskih zborov pomeni otrokom zelo

veliko. Posebej mi s podeželja se prireditve vese-
limo vse leto. Otroci že septembra sprašujejo:
»Ali bomo šli tudi Ietos v Ljubljano? »Kakšen pa
je potem naš skupen uspeh, to je seveda druga
stvar. Na vseh šolah so težave glede urnika pev-
skih vaj zelo velike, posebej na tistih šolah, ki so
vezane na avtobusni prevoz in torej ne morejo
imeti vaj na primer v popoldanskem času. Mi
začnemo že pred sedmo uro zjutraj. Zelo ežko je
izbrati pesmi za mladinske zbore. Saj ste slišali,
pesmi za otroške zbore so izbrane z dobrim občut-
kom, saj zborovodje lahko koristimo zelo dober
pripomoček - revijo GRLIC. Ileana de Fabrizio,
ki je poudarila, da je prireditev organizacijsko
zelo dobro pripravljena, je pripomnila, da zadnji
dve leti pogrešajo ob zaključku revije strokovno

mnenje, naj si bo pohvalno ali kritično. Mi glasbe-
niki predlagamo, da se po reviji povabi tiste zbo
rovodje, ki znajo sprejeti tako ali drugačno kriti-
ko o svojem nastopu na prijateljski razgovor s
strokovnjakom, ki spremlja naše delo, na primer s
profesorjem Radovanom Gobcem«.

SLAVICA KUMAR, ravnateljica OŠ je med
drugjm rekla: »Predvsem je velika stvar, da poje
toliko otrok, da se glasbeno oblikujejo in kultivi-
rajo. Pevci, ki danes pojejo v otroških in mladin-
skih zborih bodo jutfi pevci v kultumih društvih.
Mislim, da učitelji opravljajo pomembrio kultur-
no poslanstvo, ko vzgajajo mladino v dobre kul-
turne izvajalce pa tudi kulturne potrošnike. Že
dolga leta prisostvujem srečanju mladih pevcev v
Festivalni dvorani in opažam kvalitetni napredek
in sem nad doseženim navdušena. Mislim, da je to
pot, po kateri j*treba stopati naprej.« Ko smo se
pogovarjali o možnostih za odzivnejši prostor je
tovarišica Kumarjeva menila, da je Festivalna
dvorana kulturen ambient ter je med drugim pou-
darila: »Škoda, da si pevskih dosežkov ne more
(in noče, op. pisca) ogtedati številnejša publika.
Malo odraslih pride, malo pride tudi staršev in
otroci pojejo sami sebi. Številnejše in bolj odziv-
no občinstvo bi bilo za mlade pevce stimulativ-
nejše.« J.Š.


